
家園訊息 Announcement

→ 特別歡迎來教會崇拜和線上崇拜的弟兄姊妹們。

Welcome to new and old friends

→ 感謝神帶領我們走過35周年，感謝所有弟兄姊妹、同工和牧者對教會的

關心和支持，特別感謝為籌備35周年慶祝付上辛勞的每一個同工，求主

紀念。Thank God for leading us through the last 35 years, and thank all the

brothers, sisters, co-workers, and pastors for their care and support for the

church. Special thanks to every co-worker who worked hard to prepare for the

35th anniversary celebration. May God remember your good work.

→ 崇拜後，13.00-14.00有長者以諾團契，在教會的弟兄姊妹在二樓辦公室，

歡迎線上的長者通過ZOOM參加。After the worship, there will be the Elder

Enoch Fellowship from 13.00-14.00. Brothers and sisters in the church are invited

to the office on the second floor, and online elders are welcome to participate 

through ZOOM.

→ 為了幫助新來歐洲的基督徒學生找到教會，COCM將與歐洲華人教會聯合

舉辦網上迎新活動，主題：“留學小羊集結號”，時間：10月10日

下午2-4點（英國時間）。如果您認識哪位元基督徒學生來了歐洲但還

沒有找到教會的，請鼓勵他們參加迎新活動，儘早找到自己的羊圈，

聯繫人Leah林惠芳姊妹（46140388）。In order to help newly arrived 

Christian students in Europe find a church, COCM will jointly organize an

online orientation event with the European Chinese Churches. The theme: 

"Searching for Small Sheep in Europe", time: October 10th at 2-4 pm (UK time). 

If you know a Christian student who has come to Europe but has not found

a church, please encourage them to participate in the activity and find their 

churches as soon as possible. Please contact Sister Leah/Lin Huifang

 (46140388) for details.

→ 特別提醒 Special attention：請來教會崇拜，保持1米距離，消毒，

清楚書寫名字或簽到。When you come to church for worship, please 

keep a distance of 1 meter, disinfect, write your name clearly or sign in.
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